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ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 

2020 YILI OCAK AYI TOPLANTISI II. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠ VE TOPLANTI TUTANAĞI 

 

1. BÖLÜM 

MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

 Gündem No   : 97509404-301.03-1/2                                                Toplantı Tarihi  : 15/01/2020  

 Toplantı Yeri  : ĠBB Meclis Salonu                                                    Toplantı Saati    :18.00 

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 
 

 II. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 
 

 1. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin Birimleri arasında yeni bir düzenlemeye gereksinim duyulması 

nedeniyle yeniden hazırlanan TeĢkilat ġemasının görüĢülmesi. (Ġnsan Kaynakları ve Eğit. Dai. 

BĢk.10796-E.7701) 
 

 2. ESHOT Genel Müdürlüğünde 5393 sayılı Belediye Kanununun 49’uncu maddesinin 3’üncü fıkrası 

gereği görev yapan sözleĢmeli personele 01/01/2020 tarihinden itibaren, Meclis Karar tarihinden sonra 

yeni göreve baĢlayacak olan sözleĢmeli personele göreve baĢladığı tarihten 31/12/2020 tarihine kadar 

ödenmek üzere, önergedeki listede kadro adedi ile birlikte unvanları kadrolar karĢılık gösterilerek, tespit 

edilen net ücretler ile; Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve DönüĢüm Genel 

Müdürlüğünün 09/01/2020 tarihli ve E.8449 sayılı Genelgesinin 3’üncü maddesinde belirtilen oranlarda 

ek ödemenin yapılması hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve Eğt.Dai.BĢk.E.631-E.7069) 

 

 3. Toplum Sağlığı Dairesi BaĢkanlığınca personel servis hizmetlerinde kullanılmak üzere talep edilen; 

ESHOT Genel Müdürlüğüne ait 1998 model 35 CTP 68 plaka no'lu 0345 Mercedes marka 1 (bir) adet 

otobüsün Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığına bedelsiz hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. 

(ESHOT-Araç Bak.Ona.Dai.BĢk.E.599-E.6439)   

 

 4. KemalpaĢa Belediye BaĢkanlığınca sosyal ve kültürel faaliyetlerde kullanılmak üzere talep edilen; 

ESHOT Genel Müdürlüğüne ait 2007 model 35 DTF 57 ve 35 DTF 62 plaka no'lu Iveco Eurocity marka 

2 (iki) adet otobüsün KemalpaĢa Belediye BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe edilmesi hususunun 

görüĢülmesi. (ESHOT-Araç Bak.Ona.Dai.BĢk.E.600-E.6421)   

 

 5. Belediyemiz ile Manisa ili, Saruhanlı Belediyesi arasında ekonomik ve sosyal iliĢkilerin geliĢtirilmesi, 

kültür, sanat ve spor gibi faaliyetler ve projeler geliĢtirmek, ihtiyaç fazlası araç, gereç, makine ve 

teçhizat bakımından yardımlaĢmak, arsa ve bina benzeri tesisler yapmak, yaptırmak gibi Belediyecilik 

hizmetlerinin sağlanması amacıyla, kardeĢ kent iliĢkisi kurulmasına yönelik, Manisa ili, Saruhanlı 

Belediye Meclisince alınan 04/11/2019 tarihli ve 2019/86 sayılı Kararın görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kararlar Dai. BĢk.E.6814) 

 

 6. Belediyemiz ile Edirne ili, Meriç ilçesi, Küplü Belediyesi arasında mahalli iĢ birliği ile karĢılıklı 

yardımlaĢmanın ve dayanıĢmanın sağlanması, Belediye hizmetlerinin ve faaliyetlerinin geliĢtirilmesi 

amacıyla, kardeĢ kent iliĢkisi kurulmasına yönelik, Edirne ili, Meriç ilçesi, Küplü Belediye Meclisince 

alınan 02/12/2019 tarihli ve 2019/30 sayılı Kararın görüĢülmesi. (Yazı iĢl. Ve Kararlar Dai. BĢk.E.6812) 
 

 7. Ġzmir ili sınırları dahilinde bulunan köy tüzel kiĢilikleri ve ilçe belediyelerince devri gerçekleĢtirilecek 

taĢınmazların, ağaçlandırma yapılmak üzere Belediyemiz adına ön tahsisi uygun görülmüĢ ve görülecek 

olan alanların, ön tahsis süresi içerisinde yapılması istenen Özel Ağaçlandırma Uygulama Projesi ve bu 
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projenin uygulanması iĢlemlerinin tamamlanarak ön tahsisin kesin tahsise dönüĢtürülmesi, kesin tahsis 

öncesinde özel ağaçlandırma sahalarının Revize Projelerinin hazırlanması ve buna bağlı taahhüt 

senetlerinin imzalanarak devir iĢ ve iĢlemlerinin yürütülmesi için Park ve Bahçeler Dairesi BaĢkanlığına 

bağlı Ağaçlandırma ġube Müdürlüğünde görevli Ziraat Mühendisi Halit Tuğsan ÖZBEK'in 

yetkilendirilmesi hususunun görüĢülmesi. (Park ve Bahçeler Dai. BĢk.E.9271) 

 

 8. ĠZSU Genel Müdürlüğünce; Etüd ve Projeler Dairesi BaĢkanlığı Tarihsel Çevre ve Kültür Varlıkları 

ġube Müdürlüğünde gerçekleĢtirilen toplantıda 'Kemeraltı Altyapı-Üstyapı Ortak Projesi 1. Etap 

Yağmursuyu Terfi Merkezi ile FevzipaĢa Bulvarı GaziosmanpaĢa Bulvarı ve EĢrefpaĢa Caddesini 

Kapsayan Atıksu ve Yağmursuyu Hatlarının Yapılması ĠĢi'nin ikmal inĢaatı olarak yeniden ihale 

edilmesi ve proje güzergâhlarının geçtiği Mimar Kemalettin Caddesi yerine imalatların Gazi Bulvarı 

güzergahından yaptırılmasına yönelik yeniden hazırlanan projeler gönderilmekte olup, Kemeraltı 

Altyapı-Üstyapı Ortak Projesi kapsamında yapılacak geri kalan diğer çalıĢmalar ile ilgili Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi ile ĠZSU Genel Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan Protokol'ün görüĢülmesi. (Fen ĠĢl. Dai. BĢk.E.9278) 

 

 9. 1 – 6 Mayıs 2020 tarihleri arasında "Türkiye' de Foto Safari Eğitim ve Tanıtım Projesi" 

gerçekleĢtirilmesi planlanmakta, proje ile Ġzmir'in kent tarihi bakımından önem taĢıyan mekanlarının 

tanıtımının yapılması ve gerçekleĢtirilecek fotoğraf çalıĢmalarıyla Ġzmir'in tanıtımına katkı sağlanması 

amaçlanmakta olup, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile BaĢkent Üniversitesi arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokol'ün kabulü ile söz konusu Protokol kapsamında yer alan 

iĢlerin DıĢ ĠliĢkiler ve Turizm Dairesi BaĢkanlığı tarafından yapılması hususlarının görüĢülmesi. (DıĢ 

ĠliĢ. ve Turizm Dai. BĢk.E.10528) 

 

 10. Ġzmir ili Nif Dağı Kazı BaĢkanlığının maddi destek talebi ve Kültür ve Turizm Bakanlığının uygun 

görüĢ yazısı doğrultusunda, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Kültür ve Turizm Bakanlığı Kültür 

Varlıkları ve Müzeler Genel Müdürlüğü ve Nif Dağı Kazı BaĢkanlığı  arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokol'ün kabulü ile söz konusu Protokol kapsamında yer alan 

kazıya yönelik desteğin sonraki yıllarda da devam edebilmesine yönelik düzenlenecek Ek Protokollerin 

imzalanması amacıyla BaĢkanlık Makamına yetki verilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Etüd ve Projeler 

Dai.BĢk.E.11969) 

 

 11. S.S. Seferihisar Doğanbey Tarımsal Kalkınma Kooperatifinin Meyve ve Sebze Kurutma Tesisi 

kurulması talebi doğrultusunda; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Seferihisar S.S. Doğanbey Tarımsal 

Kalkınma Kooperatifi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan "ĠĢ Birliği 

Protokolü"nün görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz. Dai. BĢk. E.11967) 

 

 12. Buca Ġlçesi DoğuĢ Caddesi Üzeri D.E.Ü. Tınaztepe Kampüs GiriĢi Yaya Üst Geçidi Yapılması ĠĢi 

Deplase Projesi kapsamında Türk Telekom A.ġ.'ye ait söz konusu deplase keĢif maliyetine ait ödemenin 

(KDV hariç 16.623,77-TL) Yol Üst Yapı ġube Müdürlüğünün 03.8.6.01 bütçe kodlu Yol Bakım ve 

Onarım Giderleri kaleminden karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (Fen ĠĢleri Dai. BĢk.E.10527) 

 

 13. Ġtfaiye Dairesi BaĢkanlığının 2020 Mali Yılı Bütçesi Gelir Tarifesinin, Su Çekme Hizmeti baĢlığı 

altındaki Küçük, Orta ve Büyük Ölçekli Su Çekme hizmetlerinin tamamının ve ilgili notlarının Ġtfaiye 

Arama Kurtarma ve Afet ĠĢleri ġube Müdürlüğünden, Ġtfaiye Yangın ve Acil Müdahale ġube 

Müdürlüğüne aktarılması; ayrıca Ġtfaiye Yangın ve Acil Müdahale ġube Müdürlüğünün mevcut notlar 

kısmı 8. maddesinin "Bu Hizmetler Sırasında Yarım Saatin Altında Kalan Süreler Yarım Saate, Yarım 

Saat ve Bir Saat Arasında Kalan Süreler Bir Saate Tamamlanır." Ģeklinde değiĢtirilmesi hususunun 
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görüĢülmesi. (Ġtfaiye Dai.BĢk.E.10529) 
 

 14. Menemen Belediye BaĢkanlığının 29/11/2019 tarihli ve 16257 sayılı yazısı ve eki Menemen Ġlçe 

Jandarma Komutanlığının 18/11/2019 tarihli yazısına konu; Menemen-Değirmendere Mahallesinde 

bulunan caddeye Menemen Ġlçe Belediyesi Meclis Kararı ile "ġehit Uzman ÇavuĢ Mustafa Hakan 

AydoğmuĢ" isminin verildiği ancak Ģehidimizin rütbesinin Uzman Jandarma olması nedeniyle bu 

caddenin isminin "ġehit Uzman Jandarma Mustafa Hakan AydoğmuĢ" olarak düzeltilmesi talebinin 

görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.6804) 

 

 15. Ġhsan Özbelge ÖZDURAN'ın 24/05/2019 tarihli dilekçesine konu; Atatürk Lisesi'nin ilk kurucu 

müdürlerinden "Burhanzade Abdurrahman Hilmi Özbelge" isminin Ġzmir'de bir cadde, bulvar veya 

meydana verilmesi talebi ile 14/10/2019 tarihli dilekçesine konu "Burhanzade Abdurrahman Özbelge" 

isminin Konak Ġlçesi, Kültür Mahallesi'nde bulunan 1382 nolu sokağa verilmesi talebinin görüĢülmesi 

(Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.6801) 

 

 16. Bergama Belediye BaĢkanlığının 23/12/2019 tarihli ve 11252 sayılı yazısı ve eki, 03/10/2019 tarihli 

ve 110 sayılı Meclis Kararına konu; Ġslamsaray Mahallesinde bulunan mevcut 930 no’lu Sokağın "ġehit 

J.Astb.ÇvĢ. Ömer Yiğit Ulus" olarak isimlendirilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs 

Dai.BĢk.E.6802) 

 

 17. ESHOT Genel Müdürlüğünün sermaye ortağı ĠZENERJĠ A.ġ.’nin 10/01/2020 tarihli Olağanüstü 

Genel Kurul Toplantısında alınan, Ģirket sermayesinin 237.150.000,00-TL’den 30.000.000,00-TL 

artırılarak; 267.150.000,00-TL’ye çıkarılması kararı doğrultusunda; ESHOT Genel Müdürlüğünün 

ĠZENERJĠ A.ġ. içerisindeki sermaye payının korunabilmesi için, payına düĢen (%0,6328'ine tekabül 

eden) 189.840,00-TL’lik rüçhan hakkının kullanılarak, sermaye artıĢına iĢtirak edilmesi hususunun 

görüĢülmesi. (ESHOT-Strateji GeliĢ.Dai.BĢk.E.646) 

 

 18. ESHOT Genel Müdürlüğünün 2020 yılı Bütçesinde araç alımları ile ilgili yapılan planlama 

doğrultusunda,  Devlet Malzeme Ofisinden alınacak 52 adet Toplu TaĢıma Aracı ihtiyacı kapsamında 

Araç Bakım Onarım Dairesi BaĢkanlığının Kara TaĢıt Alımları Bütçe Tertibine önerge ekinde yer alan 

tabloda gösterilen Kurumsal, Fonksiyonel, Ekonomik Sınıflandırılması yazılı olan gider ve buna karĢılık 

olarak gösterilen finansman kaynağı toplamı 28.000.000,00-TL tutarında ek ödenek verilmesi hususunun 

görüĢülmesi. (ESHOT- Strateji GeliĢ.Dai.BĢk.E.719/E.8755) 

 

 19. ESHOT Genel Müdürlüğünün 2020 yılı Bütçesinde araç alımları ile ilgili yapılan planlama 

doğrultusunda,  52 adet Toplu TaĢıma Aracının Devlet Malzeme Ofisinden alınması kapsamında 

60.000.000,00-TL krediye ihtiyaç duyulmakta olup; bu kapsamda yüzde onunu geçmeyen kısmı için 

Belediye Meclisimizin Kararı ile borçlanılması, söz konusu kredi için Belediyemizin garantör olması, 

garantörlük kapsamında her türlü iĢlemin yapılması ve kredi kullanımı ile ilgili her türlü sözleĢme, 

taahhütname, protokolleri düzenleyip imzalanması için münferiden iĢlem yapmak üzere BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanına yetki verilmesi ile söz konusu araçların ESHOT Genel Müdürlüğünün 2020 Mali 

Yılı Bütçesi (T-1) cetveline eklenmesi ve bedelinin Araç Bakım Onarım Dairesi BaĢkanlığı Bütçesinden 

karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (ESHOT- Strateji GeliĢ.Dai.BĢk.E.718/E.8744) 

 

 20. Karabağlar Belediye Meclisinin; Karabağlar Belediyesi Meclisince 2013 yılında uygulanmak üzere 

belirlenen maktu vergi ve harç tarifelerine iliĢkin, 2020 yılından itibaren uygulanmak üzere her yıl 

yeniden değerleme oranları kadar artırılarak Kanunda belirtilen üst sınırı aĢmayacak Ģekilde hazırlanan 
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ve önerge ekinde yer alan tarife cetvelinin uygulanmasına yönelik, 07/01/2020 tarihli ve 14/2020 sayılı 

Kararının görüĢülmesi. (Yaz. ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.11971) 

 

 21. Tire Belediye Meclisinin; Tire Belediyesine ait tarım arazilerinin üzerinde gerçekleĢtirilmesi 

planlanan projelerimizin hayata geçirilmesi, Tire ilçesindeki tarım arazilerinin daha verimli 

kullanılmasına öncülük edilerek, kültürel tarımın gelecek nesillerimize daha bilinçli aktarılabilmesi, 

sürdürülebilir olması ve desteklenmesi için çalıĢmalar yapılabilmesi ve Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

Tarımsal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığı ile koordineli biçimde proje üretilmesi ve faaliyet yürütülmesi 

gereksinimi ve amacıyla Tire Belediyesi "Tarımsal Hizmetler Müdürlüğü" kurulmuĢ olup; söz konusu 

Müdürlüğün 2020 Mali Yılında faaliyet gösterebilmesi ve hizmet verebilmesi için toplam      

750.000,00-TL (Yediyüzellibintürklirası) ek bütçe yapılmasına yönelik, 06/01/2020 tarihli ve 6 sayılı 

Kararının görüĢülmesi.   (Yazı ĠĢleri ve Kar. Dai. BĢk. E.11972) 

 

 22. Konak ilçesi, YeniĢehir Mahallesi, Gaziler Caddesini EĢrefpaĢa Hastanesi yanından Pakistan 

Caddesine bağlayan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında 14,50 metre geniĢliğindeki imar yoluna 

isabet eden taĢınmazların kamulaĢtırılması amacıyla Belediyemizin 2015-2020 Yıllarını kapsayan 9. BeĢ 

Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınması hususunun görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.6808) 

 

 23. Balçova Belediyesinin 2020-2024 yıllarını kapsayan BeĢ Yıllık Ġmar Programına alınmasına yönelik, 

Balçova Belediye Meclisinin 02/12/2019 tarihli ve 88 sayılı Kararının; Ġlçe Belediyelerinin imar 

programlarına iliĢkin olarak alınan Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 

sayılı Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.6810) 
 

 24. Belediye Meclisimizin 13/01/2017 tarihli ve 05.90 sayılı Kararı ile kabul edilen; Torbalı Ġlçe 

Merkezi 1/5000 Ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonunda "Belediye Hizmet Alanı, Pazar Alanı, Pasif 

YeĢil ve TaĢıt Yolu" plan kararlarında kalan Torbalı ilçesi, Tepeköy Mahallesi, 154 ada 1, 14, 21 ve 22 

numaralı parseller ile çevresindeki alanın "Özel Proje Alanı" olarak düzenlenmesine yönelik, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.6607)   

 

 25. KemalpaĢa ilçesi, AĢağımahalle, 774 ada 1 parselin "KreĢ, Gündüz Bakımevi" alanı olarak 

belirlenmesine yönelik, KemalpaĢa Belediye BaĢkanlığınca hazırlatılan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı DeğiĢikliği ve KemalpaĢa Belediye Meclisinin 12/12/2019 tarihli ve 05-242 sayılı Kararı ile uygun 

görülen 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.6592)   

 26. Torbalı Belediye Meclisinin 17/10/2019 tarihli ve 6117 sayılı Kararı ile uygun görülen; ÇaybaĢı 

Mahallesi, 2195 parselin bir kısmının "Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı" olarak belirlenmesine 

iliĢkin, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı doğrultusunda hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.9276) 

 

 27. Konak Belediye Meclisinin 01/11/2019 tarihli ve 194/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen; Göztepe 

Mahallesi, 944 ada, 10, 11 ve 13 parsellerin tescil gösterimlerinin ve 931 ada, 10 parsel ile 944 ada, 10, 

11 ve 13 parsellerin koruma alanlarının iĢlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem 

yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.6600) 

 

 28. Konak Belediye Meclisinin 01/11/2019 tarihli ve 193/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen; Murat 

Reis Mahallesi, 1768 ve 1769 adaların E=1.2, Yençok=8 Kat yapılaĢma koĢullu "Hastane Alanı" olarak 

belirlenmesi ve 1769 ada, 1 parselde yer alan yapıya tescil gösterimi iĢlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.6596) 

 29. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 01/11/2019 tarihli ve 199 sayılı Kararı ile uygun görülen, KarĢıyaka 
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ilçe sınırları dâhilinde 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında yapı nizamı ayrık, ayrık ikiz ve blok 

nizam olan bazı ruhsatlı yapıların taban alanlarının %40’ın üstünde olduğu, söz konusu parsellerin taban 

alanı konusunda uyumsuz olması sebebiyle uygulamada yaĢanan sorunların çözümüne yönelik 

geliĢtirilen Plan Notu önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.6605) 

 

 30. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 17/10/2019 tarihli ve 175 sayılı Kararı ile uygun görülen; Örnekköy 

Mahallesi, 26L-IIIC paftada yer alan, yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında 26959 ada, 1 

no’lu parselin kuzeyindeki kaldırım alanı kullanım kararı olarak belirlenen alanda 2.50 m x 4.50 m 

ebatlarında "Trafo Yeri" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. 

(Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.6601) 
 

 31. Çiğli Belediye Meclisinin 04/10/2019 tarihli ve 05/75 sayılı Kararı ile uygun görülen; AtaĢehir 

Mahallesi L18A-02A-1C paftada, 21976 ada, 1 parselin güneyindeki 7 metrelik yaya yolunun imar 

planında "Çocuk Bahçesi" olarak belirlenmiĢ alan içerisinde devamlılığının sağlanmasına yönelik, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.6598) 
 

 32. Çiğli Belediye Meclisinin 06/08/2019 tarihli ve 05/50 sayılı Kararı ile uygun görülen; AtaĢehir, Uğur 

Mumcu ve Balatçık Mahallelerinde "Park Alanı" içerisinde 3.00 m x 5.00 m ebatlarında 3 adet, 5.00 m x 

7.00 m ebatlarında 2 adet olmak üzere toplam 5 adet “Trafo Alanı” belirlenmesine yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.6597) 

 

 33. Çiğli Belediye Meclisinin 05/07/2019 tarihli ve 05/43 sayılı Kararı ile uygun görülen; Balatçık ve 

Esentepe Mahallelerinde Park Alanı içerisinde 3.00 m x 5.00 m ebatlarında 2 adet, 5.00 m x 7.00 m 

ebatlarında 3 adet olmak üzere, 5 adet Trafo Alanı belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.6594)   

 

 34. Çiğli Belediye Meclisinin 05/09/2019 tarihli ve 05/68 sayılı Kararı ile uygun görülen; Balatçık 

Mahallesi, K18d-21c-3a ve K18d-21c-3b paftalarda, kamuya terkli "Park Alanı" ve "Bölgesel Otopark 

Alanı"nın yeniden düzenlenerek, "Pazar Alanı ve Genel Otopark Alanı" ve "Park Alanı" olarak 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.6593) 

 

 35. Torbalı Belediye Meclisinin 17/10/2019 tarihli ve 117 sayılı Kararı ile uygun görülen; Tepeköy 

Mahallesi, 154 ada 1, 14, 21 ve 22 numaralı parseller ile çevresindeki alanın Torbalı 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planında "Belediye Hizmet Alanı", "Belediye Meydanı", "Pazar Alanı", "Meydan" 

kullanımlarını içerecek Ģekilde, Kentsel Tasarım Projesi Sınırı ile Kentsel Tasarım Alanında yer alacak 

kullanımlar ve yapılaĢma koĢullarının, yarıĢma projesi doğrultusunda belirlenmesine yönelik plan notu 

düzenlenecek Ģekilde hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.6604) 

 

 36. Torbalı Belediye Meclisinin 17/10/2019 tarihli ve 117 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ertuğrul 

Mahallesinde, Ġzmir 1 Numaralı Koruma Kurulunun 21/10/2016 tarihli ve 5147 sayılı Kararı ile 3. 

Derece Arkeolojik Sit Alanı olarak tescillenen alana iliĢkin, Ertuğrul Mahallesi 67 ve 1234 adaların bir 

bölümüne yönelik, 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planı doğrultusunda hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planı önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını 

Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.6590) 

   

 37. Bergama Belediye Meclisinin 03/10/2019 tarihli ve 19/109 sayılı Kararı ile uygun görülen; Avunduk 

Mahallesi, 134 ada, 3 parselde GüneĢ Enerji Santrali (GES) amaçlı 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 
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önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.9275) 
 

 38. Bergama ilçesi, Ertuğrul Mahallesi sınırları içinde kalan yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planında Konut Alanı olarak belirlenmiĢ olan, Malazgirt Sokak ve 405 Sokaktan cephe alan parseller ile 

yine yürürlükteki 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planı sınırları içinde kalan ve Konut 

Alanı olarak belirlenmiĢ olan 1. Bağlar, 2. Bağlar; 1. Bahçe, 2. Bahçe, Sevinç, Ayaz ve Balaban Çıkmazı 

Sokaklardan cephe alan parsellerin Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında, 

Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine iliĢkin Bergama Belediye 

Meclisinin 06/09/2018 tarihli ve 18/88 sayılı Kararı, Belediye Meclisimizin 10/12/2018 tarihli ve 

05.1355 sayılı Kararı ile uygun bulunarak, 2863 sayılı Kanun ve ilgili yönetmelikler kapsamında 

değerlendirilmek üzere Ġzmir 2 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kuruluna iletilmiĢ olup, 

belirtilen sokaklarda Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında ticari kullanımların 

zemin katlarda yer alabilmesi hususunun görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.6595) 

 

 39.  Aliağa Belediye Meclisinin 05/11/2019 tarihli ve 413 sayılı Kararı ile uygun görülen; 976, 977 no'lu 

parsellerin isabet ettiği Helvacı Mahallesi 1/1000 ölçekli Revizyon Uygulama Ġmar Planında "Belediye 

Hizmet Alanı" olarak planlı alana; yürürlükteki imar planındaki yapılaĢma koĢulları aynen kalmak üzere 

"Ġtfaiye, Ġdari ve diğer tüm Belediye Hizmet Tesisleri ile sosyal, kültürel ve spora yönelik faaliyetleri 

içeren tesisler yer alabilir." ibaresinin eklenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.6589) 

 

 40. Buca Belediye Meclisinin; Buca ilçesi yol boyu ticaret teĢekkül etmiĢ 3/8 Sokağın "Yol Boyu Ticaret 

Olarak Teşekkül Eden Konut Alanları" olarak belirlenmesine yönelik, 02/12/2019 tarihli ve 2019/147 

sayılı Kararının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.6586) 

 

 41. Buca Belediye Meclisinin; Buca ilçesi yol boyu ticaret teĢekkül etmiĢ 207 Sokağın "Yol Boyu Ticaret 

Olarak Teşekkül Eden Konut Alanları" olarak belirlenmesine yönelik, 02/12/2019 tarihli ve 2019/151 

sayılı Kararının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.6587) 

 

 42. Buca Belediye Meclisinin; yol boyu ticaret teĢekkül etmiĢ 677/19 Sokağın "Yol Boyu Ticaret Olarak 

Teşekkül Eden Konut Alanları" olarak belirlenmesine yönelik, 02/12/2019 tarihli ve 2019/153 Kararının 

görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.6584) 

 

 III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 
 

 1. "Ġzmir Konak Tramvayı Projesi" ve "Ġzmir KarĢıyaka Tramvayı Projesi" tamamlanmıĢ, 5.612.827,80 

Euro tutarının proje kapsamında harcanamayacak olması nedeniyle, kreditör kuruluĢ olan IFC’ye iadesi 

gerekmekte olup, kredi erken ödeme miktarı, bir sonraki kredi ödemelerini eĢit olarak azaltacak Ģekilde 

uygulanacak olduğundan, 1 Numaralı Tadil SözleĢmesine eklenen Kredi Geri Ödeme Tablosu'nun 

yeniden düzenlenmesi ile ilgili 2 No'lu Tadil SözleĢmesinin imzalanması ihtiyacı çerçevesinde söz 

konusu projelerle ilgili kredi geri ödeme koĢullarının belirlenmesi, kredi anlaĢmaları üzerinde değiĢiklik 

yapılması ve kullanılmıĢ olan kredi için gerekli garanti ve teminatların verilmesi ile bu iĢlerle ilgili her 

türlü SözleĢme, Taahhütname, Protokol ve Temlik SözleĢmelerinin düzenlenmesi veya imzalanması, 

kredi ile ilgili her türlü yazıĢmalarda münferiden iĢlem yapılabilmesi için, BüyükĢehir Belediye BaĢkanı 

Mustafa Tunç SOYER’e yetki verilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe 

Komisyonu Raporu. (Strateji GeliĢ.Dai.BĢk.E.9860) 
 

 2. Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin 69. maddesi doğrultusunda hazırlanan, “Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi Ġmar Yönetmeliği Taslağı”nın değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 
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Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar Denetim Dai.BĢk.E.303230)  

 

 IV. DĠLEK VE ÖNERĠLER 
 

 V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 
 

 VI. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
 

            

                       

2. BÖLÜM 

2020 YILI OCAK AYI II. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 

   Gündem No   : 97509404-301.04-1/2                                                 Toplantı Tarihi   : 15/01/2020 

   Toplantı Yeri  : ĠBB Meclis Salonu                                                     Toplantı Saati     : 18.00 

 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa ÖZUSLU, Taner KAZANOĞLU, Serkan KALMAZ, Ġlhan 

DAL, Fikret AKTAġ, Muhittin SELVĠTOPU, Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Ġbrahim UlaĢ 

POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, Ali Emrah 

KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, 

Saadet ÇAĞLIN, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Ġsmail SARI, YeĢim 

TEKOĞLU, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Sabahattin UÇAR, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, 

Ömer ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla Ġlgi AKKAġ, Sultan ĠPEKLĠ, Hasan ÜNAL, Ali YILMAZ, Çağlar 

GÜLEZ, Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Ufuk 

AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet 

TÜRKMEN, Muharrem BAYRAKTAR, Ali BOR, Sedat SARI, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, 

Mustafa KAYALAR, Fatma EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Halil ÇULHAOĞLU, Fatma 

ÇALKAYA, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat CĠHAN, Ġsmet ORHAN, 

Bülent KÖKLÜ, Ertan CERTEL, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Haydar 

GÜLTEKĠN, Adil KIRGÖZ, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, 

Sefer TOPÇU, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, ġükrü SÜREROĞLU, Hasan UYSAL, RaĢit DĠRĠM, 

Hakan BARÇIN, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Refik SÜREN, Ruhi 

SELEK, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, Burçin Kevser TOURCHIAN, 

Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Fırat EROĞLU, Selma KISA, Fatih TAġTAN, Hakan YILDIZ, Hıdır 

ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Dilek YILDIZ, Hüsnü BOZTEPE, Göksel DĠNÇER, 

Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Ali GÖNEN, ġevket HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Galip ATAR, 

Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, Eda KILIÇ, AyĢegül DURAN TÜRKER, Ali AYYILDIZ, Erhan 

ÇALIġKAN, BarıĢ BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Ġsmail EKEROĞLU, 

Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, Hakan ERTANE, Tarkan Fikret ÇALIK, Kemal SEVĠNÇ, Halil 

AKBULUT, Nezih ÖZUYAR, Nafiz KÜKLER, Salahattin ġAHĠN, Hakan ġĠMġEK, Turgut PINAR, 

Alpaslan KOPARAL, Osman MERT. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Erhan KILIÇ, Mustafa ġafak BARAN, 

Mustafa ĠDUĞ, Cemil TUGAY, Mehmet Atilla BAYSAK, Serdar SANDAL, Gamze Gül ÇAMUR, Selim 

Utku GÜMRÜKÇÜ, Ali Rıza KÖÇER, Deniz BEKTAġ, Ramazan Ġsmail UYGUR, Serdar AKSOY, Halil 

ARDA, Mehmet ERĠġ, Ġbrahim Burak OĞUZ, Seda ÖZTÜRE, Ali ENGĠN, Onur YĠĞĠT, Ġsmail 

YETĠġKĠN, Muammer Ekrem ORAN, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Nuri CAFEROĞLU, Fatih GÜRBÜZ, 

Özdem Mustafa ĠNCE, Feridun YILMAZLAR, Mustafa SOLMAZ, Mustafa Alper GÜLDALI, Özgür 

Erman ÇAĞLAR, Aydın PEHLĠVAN, Hakan KOġTU, AĢkın UYAR, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül 

ALTUĞ, Mümin BAYRAM, Mehmet PINAR, Saliha ÖZÇINAR, Uğur DEMĠREZEN, Sadık DOĞRUER, 

Ġlhan AVCI, Salih Atakan DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, Cüneyt UMUTLU, Serkan ACAR. 
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I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Meclis yeter çoğunluğumuz vardır. 2020 yılı Ocak ayı Olağan 

Toplantısının II. BirleĢimini açıyorum. Özgür Bey bir söz vereceğim, gördüm ama önce kayıtlara geçmesi ve 

tutanaklardan çıkartılması için bir konuda talepte bulunacağım. Biliyorsunuz geçen birleĢimde Sayın 

BOZTEPE’nin, BaĢkanımızla yaĢamıĢ olduğu diyalogdan sonra ben söz aldım ve aldığım sözde demiĢtim ki: 

“Değerli BaĢkana da bu Ģekilde hitap etmesini, bu Ģekilde konuĢmasını doğru bulmuyorum. Kendisini de 

uyarıyorum bu konuda.” demiĢtim. Benim tabii ki Grup BaĢkan Vekili olarak bir Meclis Üyesi ArkadaĢımı 

uyarma gibi bir görevim yok. Benim oradaki kastım uyarmak değil, o kelime değil tabii ki. Ben orada 

aslında, yani Meclisin adap ve usullerine, konuĢma nezaketine bizim, hepimizin sahip olduğu o ortamı, o 

kadirĢinaslığı ve birbirimize doğru bir Ģekilde hitap edip, doğru bir Ģekilde, düzgün bir Ģekilde, demokratik 

teamüller çerçevesinde bu Meclisi, bugüne kadar, 9 aydır gösterdiğimiz o havayla yürütmeyi aslında 

kastetmek istemiĢtim. Onun için uyarmak kelimesinin oradan kayıtlardan çıkarılmasını rica ediyorum. Evet, 

Özgür Bey buyurun.   

FATĠH TAġTAN: Bunun oylanması gerekiyor yalnız BaĢkan’ım. 

ÖZGÜR HIZAL: Evet oylayalım.  

FATĠH TAġTAN: Oylanması gerekiyor.  

MECLĠS BAġKANI: Bunun oylanması mı gerekiyor? Evet, biraz önce bahsetmiĢ olduğum bu bölümü, 

“Kendisini uyarıyorum.” bölümünü kayıtlardan çıkarılmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  Ben önce… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Buyurun Hüsnü Bey. Buyurun, buyurun. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri ilk önce özür dilediğiniz için size teĢekkür 

ederim. Fakat özür diledikten sonra yine konuĢmanızda “Adap” diyorsunuz. Ne adapsızlık yaptım 

konuĢmamda ben? Lütfen, bakın tekrar Meclis adabı… Söyleyin bana iĢte, hangi adapsızlığı yapmıĢım?  

MECLĠS BAġKANI: Yok adapsızlık yapmadınız. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Öyle dediniz Sayın BaĢkan’ım. O yüzden bazen bunlar oluyor. Ben ondan dolayı bunu 

çıkartırken bir daha baĢka bir kelime daha sonraki Meclislerde çıkarmayalım.  

MECLĠS BAġKANI: Kelimeleri seçmek… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ve ben on kere izledim. Gece size de Whatsapp’tan yazdım... 

MECLĠS BAġKANI: Biliyorum.  

HÜSNÜ BOZTEPE: On kere tekrar… 7, 8, 10 arkadaĢıma izlettirdim, eĢime izlettirdim. Yani ben orada ne 

gibi bir yanlıĢ yapmıĢım?  

MECLĠS BAġKANI: Sayın BOZTEPE, yok yok söylüyorum.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Daha sonra zaten BaĢkanımız gelecek o konuyu onunla ilgili… Ama tekrar bir bakıp 

kayıtlara… 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, maksadımın bu olmadığı Ģeklinde geçmesi daha da yerinde 

olacaktır. O açıdan sanıyorum hasıl olmuĢtur. TeĢekkür ederim. Evet, Özgür Bey buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Kıymetli Meclis Heyeti hepinizi saygı ve hürmetle selamlıyorum. 

Tabii geçen Pazartesi yapmıĢ olduğumuz Meclis BirleĢiminde aldığımız karar doğrultusunda, Sayın 

KÖÇER’e, Meclis Üyesi Sayın KÖÇER’e yapılan saldırıya iliĢkin olarak, tüm Meclis Grubu olarak, tüm 

Meclis Grupları olarak bugün bir kınama metni hazırladık Grup BaĢkan Vekilleri olarak ve bu kınama 

metnini okuma görevi de, en genç demeyeceğim ama en yeni Meclis Üyesi olarak görev bana tevdi edildi. 

Huzurlarınızda bu metni okumak istiyorum: “Değerli İzmirli Hemşehrilerimiz, Çiğli Belediyemizin Değerli 

Başkan Yardımcısı ve İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyemiz Ali Rıza KÖÇER’e 11 Ocak akşamı, 

arabasını park ettiği sırada, kimliği belirlenemeyen kişiler tarafından yapılan saldırıyı, silahlı saldırıyı en 

sert şekilde kınıyoruz ve en büyük tesellimiz Sayın KÖÇER’in herhangi bir yara almadan bu vahim 

saldırıdan kurtulmuş olmasıdır. Bu saldırıyı yapanların en yakın zamanda açığa çıkarılması, yakalanması ve 

yargılanması hepimizin ortak temennisidir. Şiddetin, toplumun her alanından, özellikle de siyasetten 

arındırılması, toplumda barışın, hoşgörünün ve huzurun hâkim kılınması, toplumsal barış ve güvenliğimizin 

yegâne teminatıdır. Bu inanç ve kararlılıkla, İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinde Grubu bulunan siyasi 

partiler adına, Sayın Ali Rıza KÖÇER’e yapılan bu silahlı saldırıyı en sert biçimde kınıyor, Sayın KÖÇER’e, 

ailesine ve Çiğli Belediyesine geçmiş olsun dileklerimizi iletiyoruz. Mustafa ÖZUSLU CHP Grup Başkan 

Vekili, Özgür HIZAL AK Parti Grup Başkan Vekili, Kemal SEVİNÇ İyi Parti Grup Başkan Vekili, Salahattin 

ŞAHİN MHP Grup Başkan Vekili.” Saygılar sunuyorum.  
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MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederiz Sayın HIZAL. Evet, Değerli Meclis Üyeleri Gündeme devam 

ediyoruz. 
 

II. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Önergelerin GörüĢülmesi maddesine 

geçiyorum. Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Madde baĢlıklarıyla oylanmasını öneriyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Evet, Gündemin madde baĢlıkları 

Ģeklinde görüĢülmesini uygun buluyoruz, oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? Madde 

baĢlıkları Ģeklinde görüĢmeler yapılacaktır. Evet, buyurun, 1. madde, Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1, 2, 3 ve 4. maddelerin doğrudan oylanmasını öneriyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: 1, 2, 3 ve 4. maddelerin, elinizdeki Gündemde olan “1, 2, 3 ve 4. maddelerin 

doğrudan oylanmasını öneriyoruz.” dedi, Sayın KÖKKILINÇ. Sayın TAġTAN? Uygundur. Sayın SEVĠNÇ? 

Sayın ġAHĠN? 1, 2, 3 ve 4. maddeleri oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 5 ve 6. maddelerin Hukuk Komisyonuna gönderilmesini öneriyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 5 ve 6. maddelerin Hukuk 

Komisyonuna gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk  – Tarım ve Orman Komisyonları uygundur.  

MECLĠS BAġKANI: 7. maddenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Tarım ve Orman Komisyonlarına 

gönderilmesini… Sayın TAġTAN? Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Evet 7. maddenin Ġmar ve                

Bayındırlık – Hukuk ve… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tarım ve Orman. 

MECLĠS BAġKANI: Tarım ve Orman Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 8? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 8, Hukuk – Çevre ve Sağlık – Plan ve Bütçe – UlaĢım Komisyonları uygundur. 

MECLĠS BAġKANI:  Sayın TAġTAN?  

FATĠH TAġTAN: Uygun.  

MECLĠS BAġKANI:  Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?  

MECLĠS BAġKANI: 8. maddenin Çevre ve Sağlık – Hukuk –  UlaĢım… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe.  

MECLĠS BAġKANI: Ve Plan ve Bütçe Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk –  Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Plan ve Bütçe Komisyonları uygundur.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 9. maddenin Hukuk –  Eğitim, Kültür, Gençlik ve 

Spor – Plan ve Bütçe Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Plan ve Bütçe – Kültür ve Turizm Komisyonları uygundur.  

MECLĠS BAġKANI:  Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Uygun.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 10. maddenin, Hukuk – Kültür ve Turizm – Plan ve 

Bütçe Komisyonlarına havale edilecek, bu iĢlemin yapılmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul 

etmeyenler? Oybirliği ile Hukuk – Kültür ve Turizm – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havale edilmiĢtir. 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Tarım ve Orman – Çevre ve Sağlık – Plan ve Bütçe Komisyonları. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN?  Hukuk – Çevre ve Sağlık –  Plan ve Bütçe –  Tarım 

ve Orman Komisyonlarına 11. maddenin gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 12? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe – UlaĢım Komisyonları.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? 
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FATĠH TAġTAN: Uygun. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 12. maddenin Plan ve Bütçe – UlaĢım 

Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir.13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 13. maddenin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma 

Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 14. maddenin doğrudan oylanmasını öneriyoruz. Bir sehven yapılan hatanın 

düzeltilmesi söz konusu.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 14. maddeyi doğrudan oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 15? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 15 ve 16 Hukuk Komisyonu. 

MECLĠS BAġKANI: 15 ve 16. maddelerin Hukuk Komisyonuna gönderilmesini… Sayın SEVĠNÇ? Sayın 

ġAHĠN? 15 ve 16. maddelerin Hukuk Komisyonuna gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 16, buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 16, Hukuk demiĢtik. 

MECLĠS BAġKANI: 17, özür dilerim.  

FATĠH TAġTAN: 17’deyiz.  

MECLĠS BAġKANI: 17? Buyurun Sayın KÖKKILINÇ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonu uygundur, acil isteniyor.  

MECLĠS BAġKANI: 17. maddenin Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonlarına gönderilmesi acil Ģerhiyle.  

Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Uygun. Acil Ģerhiyle ilgili bir Ģey söyleyebilir miyim Sayın BaĢkan? 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun, buyurun lütfen.  

FATĠH TAġTAN: Pazartesi günkü toplantıda Meclisi yöneten Sayın Tunç SOYER’in birçok konuyla ilgili 

olarak acil notunu yine Nilay Hanım sayesinde edindik, ÇarĢambaya yetiĢmesi gerekiyor diye. Bugün 

Gündemimizde sadece bir tane madde var. Oysa biz Komisyonda 10’dan fazla belki maddeyi görüĢmek 

zorunda kaldık ama Gündemimizde bile yok. Yani bu acil konularının da üzerinde etraflıca düĢünülebilmesi 

açısından biraz daha dikkatli alınması gerekiyor.    

MECLĠS BAġKANI: Sanıyorum bu aciliyetteki… 

FATĠH TAġTAN: Altı buçuktu buradan çıktığımızda. 

MECLĠS BAġKANI: Biliyorum ama aciliyette kasıt Ģuydu: bu hafta, bu ayki Mecliste, yani Cumaya kadar 

önergelerin çıkması açısından. Sanıyorum Cuma günü bunların hepsi… 

FATĠH TAġTAN: O zaman bundan sonra mümkünse öyle diyelim, Cumaya kadar diyelim, acil 

dediğimiz… Altı buçuktu çünkü.  

MECLĠS BAġKANI: Yani “Aciliyetin derecesini bildirelim.” diyor, Değerli TAġTAN. 

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, bizlik bir Ģey yok, personel burada bekliyor. 

MECLĠS BAġKANI: Doğru, doğru, haklısınız, peki. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Cumaya kadar mı diyoruz o zaman? 

FATĠH TAġTAN: Pazartesi olursa… Cumaya alalım. Dün mesela altı buçuğa kadar burada beklememize 

gerek yokmuĢ.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bence de, evet. 

MECLĠS BAġKANI: 17 maddenin acil Ģerhi ile ilgili Sayın TAġTAN sözünü etti. Ben… Sayın SEVĠNÇ 

ve Sayın ġAHĠN… Kabul müdür? 17. maddenin Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonlarına gönderilmesini 

acil Ģerhi ile oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 18? Buyurun 

KÖKKILINÇ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 18 ve 19 Plan ve Bütçe Komisyonuna gönderilmelidir, yine acil kaydı var. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur.  

MECLĠS BAġKANI: Bunlara da mı acil kaydı var? Sayın TAġTAN?  
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FATĠH TAġTAN: Uygun... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) Gitsin Tüketiciye de gitsin Sayın BaĢkan.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, 18 ve 19’u birlikte görüĢürken, 19’un Tüketiciyi Koruma 

Komisyonuna da gitmesi konusunda Değerli Meclis Üyemizin bir önerisi oldu.  

FATĠH TAġTAN: Uygundur.  

MECLĠS BAġKANI: Uygundur, Sayın SEVĠNÇ? Sayın TAġTAN? Sayın ġAHĠN? 18 ve 19. maddelerin 

18’in Plan ve Bütçeye, 19’un Plan ve Bütçeye – Tüketiciyi Koruma Komisyonlarına gönderilmesini 

oylarınıza sunuyorum, acil Ģerhi ile; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçeye – Tüketiciyi Koruma Komisyonları uygundur. 

FATĠH TAġTAN: Uygundur.  

MECLĠS BAġKANI: Uygun. Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 20. maddenin Plan ve Bütçeye - Tüketiciyi 

Koruma Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. 21? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe Komisyonu uygundur. 

FATĠH TAġTAN: Uygun.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 21. maddenin Değerli ArkadaĢlar, Plan ve Bütçe 

Komisyonuna gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. 22? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 22 ve 23 Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 22 ve 23. maddelerin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonuna gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. 24? 

FATĠH TAġTAN: Bir dakika, 21’i nereye gönderdiniz? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, 21 Plan ve Bütçe demiĢtik… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Tarım ve Orman Komisyonunu eklemek üzere öneride 

bulunmak isteyen arkadaĢlarımız var.  

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan, gitsin, bir Ģey olmaz. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, burada Tire Belediyesi bir müdürlük kuruyor 21. maddede… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) YanlıĢ anlamadıysam… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 21. maddenin Tarım ve 

Orman Komisyonuna da gönderilmesini öneriyorsunuz. Plan ve Bütçe Komisyonu var zaten, Plan ve Bütçe 

Komisyonuna gitti, oyladık, “Tamam” dedik. Sonra Tarım ve Orman Komisyonu Ģeklinde bir öneri geldi, 

Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yani Sayın BaĢkan’ım, “Tarım ve Hizmetler Müdürlüğü kurulmasın.” mı diyecek 

Tarım ve Orman Komisyonu? Yani Plan ve Bütçe denmiĢ, biz Grup BaĢkan Vekilleri olarak da toplanmıĢız. 

Sadece Plan ve Bütçeyi yeterli görmüĢüz. 

FATĠH TAġTAN: Bütçe de “Kurulmasın” demeyecek de gidiyor iĢte.        

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yani onu diyeceklerse, tartıĢacaklarsa Tarım ve Orman Komisyonu diyelim ama 

yani sadece bütçesini belirleyecekler, bu kadar. 

MECLĠS BAġKANI:  Sayın TAġTAN ne diyorsunuz?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur, yani arkadaĢlar rica ediyorlar. Nasıl uygunsa… Çok Ģey değil, yani rica 

ediyorlar, gitsin ne olacak?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tarım ve Orman Komisyonuna gitsin mi diyoruz? Peki, gitsin. 

MECLĠS BAġKANI: Gerek yok. Sayın SEVĠNÇ “Gerek yok” dedi. Sayın ġAHĠN? Peki, Değerli 

ArkadaĢlar, 21. maddenin sadece Plan ve Bütçe gönderilmesini oylamıĢtık, bir daha oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 22?     

FATĠH TAġTAN: Oyladık. 

MECLĠS BAġKANI: 23, oyladık. 

FATĠH TAġTAN: Oyladık, 24. 

MECLĠS BAġKANI: Geldik 24’e. Buyurun, 24, Sayın KÖKKILINÇ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek                    

Odaları – UlaĢım Komisyonları uygundur. 
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MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Peki, 24. maddenin                     

UlaĢım –  Esnaf ve Meslek Odaları – Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk –  Çevre ve Sağlık Komisyonlarına 

gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 25? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları uygundur. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN?  

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 25. maddenin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, 

Gençlik ve Spor Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 26? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek                         

Odaları – UlaĢım Komisyonları.  

MECLĠS BAġKANI:  Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun. 

FATĠH TAġTAN: Burada bir de bu 5’li Komisyona ek olarak yeni kurmuĢ olduğumuz Komisyonumuz, 

Deprem ve Afet Komisyonunun da eklenmesi yönünde bir talep var ve eğer uygun görülürse bundan sonra 

5’li değil, 6’lı Komisyon olarak Akaryakıt ve Servis Alanlarının değerlendirilmesi yönünde bir talebimiz 

var. Gerekçe olarak da buraların malum tehlike arz eden yapılar olması sebebiyle konuya o açıdan 

yaklaĢılması bu Komisyonun uygundur, diyoruz.   

MECLĠS BAġKANI:  Sayın KÖKKILINÇ?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygundur. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 26. maddenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre 

ve Sağlık – UlaĢım – Esnaf ve Meslek Odaları – Deprem ve Afet Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 27? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonları uygundur.    

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 27. maddenin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve 

Turizm Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. 28? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları uygundur.    

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 28. maddenin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve 

Sağlık Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. 29? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları uygundur.    

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 29. maddenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk 

Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. 30? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 30. maddenin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve 

Sağlık Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. 31? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – UlaĢım Komisyonları.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 31. maddenin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve 

Sağlık – UlaĢım Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. 32? 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: 32 ve 33 Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları.    

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 32 ve 33.  maddelerin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre 

ve Sağlık Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. 34? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek Odaları 

Komisyonları.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 34. maddenin                                      

Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonlarına gönderilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 35? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonları.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? Uygundur. Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 35. maddenin Ġmar ve 

Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 36? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonları.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 36. maddenin                                     

Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, kabul etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 37? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları.  

MECLĠS BAġKANI: Uygundur. Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 37. maddenin                                               

Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 38? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Kültür ve Turizm Komisyonları.  

MECLĠS BAġKANI: Uygundur. Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? 38. maddenin                                             

Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Kültür ve Turizm Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 39? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın TAġTAN? 39. maddenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna 

gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 40? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 40 ve 41 Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) 40 ve 41’i konuĢuyoruz, Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları denilmiĢti... 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonları.  

MECLĠS BAġKANI: Ali Bey, sizin bir Ģey vardı. Siz söz mü aldınız? Buyurun, “UlaĢım Komisyonunu 

ilave edebiliriz.” diyor Ali Bey.   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ettik zaten, 42’ye Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – UlaĢım Komisyonları… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: ġimdi 40 ve 41’i konuĢuyoruz, Ģu anda… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  
NĠLAY KÖKKILINÇ:  40. madde, Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları dedik. 

FATĠH TAġTAN: Üçü de aynı, 40, 41 ve 42 aynı.  

NĠLAY KÖKKILINÇ:  Öyle mi? Tamam. 

ÖZGÜR HIZAL: Yol boyu ticaret… 

FATĠH TAġTAN: Üçünü de aynı gönderebilirsiniz.   

ÖZGÜR HIZAL: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Esnaf ve Meslek Odaları – UlaĢım Komisyonları.  

MECLĠS BAġKANI: 40, 41, 42?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 40, 41, 42, üçü de…  

MECLĠS BAġKANI: 40, 41, 42 Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonları mı 

efendim?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: UlaĢım Komisyonu bir de. 

MECLĠS BAġKANI: Bir de UlaĢım Komisyonu var. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet.  
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MECLĠS BAġKANI: 40… Tekrar ediyorum ArkadaĢlar; 40, 41 ve 42. maddelerin                                         

Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Esnaf ve Meslek Odaları – UlaĢım Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 42? 

FATĠH TAġTAN: O dâhil, konuĢuldu BaĢkan’ım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: KonuĢtuk BaĢkan’ım, oyladık. 

MECLĠS BAġKANI: 42’yi de oylamıĢtık. ġimdi, Değerli ArkadaĢlar, BaĢkanlık Makamından Gelen 

Önergelerimiz var, onları vereceğim. Bu önergelerin… ġunları, Değerli ArkadaĢlar, Ģunları okur musunuz? 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Belediye Meclisine. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm 

Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair Yönetmeliğe göre hazırlanan, Belediyemize bağlı ESHOT Genel 

Müdürlüğünün memur dolu kadro derece değiĢikliği ile boĢ kadro unvan ve derece değiĢikliğinin 

iptal-ihdası için önerge ekteki cetvellerin incelenerek Meclisimizce karar verilmesi hususunun arz 

ederim. Mustafa ÖZUSLU BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Vekili. (ESHOT-Ġnsan Kaynakları ve 

Eğit.Dai.BĢk.E.724/E.8908) 

MECLĠS BAġKANI: Evet, önerge okundu, Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylanmasını öneriyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın KÖKKILINÇ doğrudan oylanmasını… Sayın TAġTAN?  

FATĠH TAġTAN: Konu nedir?  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, önergeyi bir kere daha okuyabilir miyiz? 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Belediye Meclisine Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm 

Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair Yönetmeliğe göre hazırlanan, Belediyemize bağlı ESHOT Genel 

Müdürlüğünün memur dolu kadro derece değiĢikliği ile boĢ kadro unvan ve derece değiĢikliğinin 

iptal-ihdası için önerge ekteki cetvellerin incelenerek Meclisimizce karar verilmesi hususunun arz 

ederim. Mustafa ÖZUSLU BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Vekili. (ESHOT-Ġnsan Kaynakları ve 

Eğit.Dai.BĢk.E.724/E.8908) 

MECLĠS BAġKANI: ESHOT’un kadro düzenlemesiyle ilgili bir önerge. Evet, Sayın SEVĠNÇ? Sayın 

ġAHĠN? Önergeyi oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Diğer 

önergeye geçelim. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Sayın Meclis Heyetine. NevĢehir HacıbektaĢ Belediye BaĢkanlığı, ilçelerini turizm 

açısından yılda bir milyona yakın misafirin ziyaret ettiğini, her yıl ulusal ve uluslarası boyutta Hacı 

BektaĢ Veli anma törenleri ve kültür sanat etkinlikleri yapıldığını, bu etkinliklere yurt içinden ve yurt 

dıĢından binlerce insanın katıldığını, araç ve iĢ makinesi açısından çok büyük eksikliklerinin olduğunu 

belirterek, gerek ilçede yaĢayanlara gerekse misafir olarak geleceklere daha iyi hizmet verebilmek için 

Belediyemizden hibe olarak çeĢitli araç ve iĢ makinesi talep etmektedir. Mezarlıklar Dairesi 

BaĢkanlığına bağlı Defin Hizmetleri ġube Müdürlüğü demirbaĢ kayıtlarında bulunan ve aĢağıda 

bilgileri belirtilen cenaze aracının NevĢehir HacıbektaĢ Belediye BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe 

edilmesi hususunu; Sayın Meclisimizin tensiplerine arz ederim. Mustafa ÖZUSLU BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanı Vekili.  (Makine Ġkm. Bak. ve On. Dai. BĢk.E.12912) 

MECLĠS BAġKANI: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylanmasını öneriyorum. 

DĠVAN KÂTĠBĠ:  Aracı da okuyalım isterseniz. 

MECLĠS BAġKANI: Önergenin Ģeyi de… Devam etsin, aracı okusun ArkadaĢımız. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Defin Hizmetleri ġube Müdürlüğü, 9136 demirbaĢ no’lu, 35 CNZ 18 plakalı, Ford 

Transit, 2005 model, cenaze aracı. 

MECLĠS BAġKANI: Aracımız da 2005 model, Ford Transit bir cenaze aracıdır. HacıbektaĢ Belediyesine 

hibe ediyoruz.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylansın efendim. 

MECLĠS BAġKANI: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylansın. 

FATĠH TAġTAN: Oylansın. 

MECLĠS BAġKANI: Fatih Bey? Doğrudan oylansın. Sayın ġAHĠN? Önergeyi oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, kabul etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. Buyurun diğer Önergeye geçin. 
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DĠVAN KÂTĠBĠ: Sayın Meclis Heyetine. Ege Üniversitesi Rektörlüğü ile S. S. Aliağa Tarımsal 

Kalkınma Kooperatifi arasında 04/12/2019 tarihinde imzalanan ĠĢ Birliği Protokol’ü ile AraĢtırma 

Eğitim ve Uygulama Dalyanının korunması ve sürdürülebilirliğinin sağlanması için gerekli olan 

bakım ve onarım çalıĢmalarının yapılması, dalyan alanının bakım onarımı ve idamesinin sağlanması 

için kooperatifin yapmakla yükümlü olduğu iĢleri, fakülte koordinatörlüğünde, 5393 sayılı Kanunun 

14/a, 15/a, 60/m ve 75/c maddeleri ile 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 24/n maddesi 

dayanak alınarak ekli Protokol kapsamında Belediye ile yapılması konusunun, Meclisimizce 

incelenerek gerekli kararın alınmasını arz ederim. Mustafa ÖZUSLU BüyükĢehir Belediye BaĢkanı 

Vekili. (Ġklim DeğiĢikliği ve Çev. Kor. Kont.Dai.BĢk.E.12910) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, önerge okundu. Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları uygundur. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN? Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Çevre ve Sağlık Komisyonuna da gitmesi uygun olduğu 

söyleniyor, ilaveten. 

MECLĠS BAġKANI: Efendim? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Çevre ve Sağlık Komisyonu.  

MECLĠS BAġKANI: Hukuk – Çevre Sağlık – Plan ve Bütçe Komisyonları.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

MECLĠS BAġKANI: Hukuk – Çevre Sağlık – Plan ve Bütçe Komisyonları olarak… Sayın SEVĠNÇ? Sayın 

ġAHĠN? Evet, Önergenin Hukuk – Çevre Sağlık – Plan ve Bütçe Komisyonlarına yönlendirilmesini ve 

orada değerlendirilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? Oybirliğiyle kabul 

edilmiĢtir.  

 

III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: Değerli Meclis Üyeleri Gündemimizin diğer bir maddesine geçiyorum. BaĢkanlık 

Makamınca Gündeme Eklenen Komisyon Raporlarının GörüĢülmesi. Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1 ve 2. maddeler Komisyonlardan oybirliği ile uygun görülmüĢ, Komisyonlardan 

geldiği Ģekliyle oylansın. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TAġTAN?  

FATĠH TAġTAN: Oylansın. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Komisyonlardan Gelen Raporların, Komisyonlardan 

geldiği Ģekliyle… 1 ve 2. maddelerin Komisyonlardan geldiği Ģekliyle değerlendirilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir.  

 

IV. DĠLEK VE ÖNERĠLER 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Gündemimizin Dilek ve Öneriler bölümüne geldik. Söz almak 

isteyen arkadaĢlarımız varsa… Buyurun Ġlhan Bey, buyurun. 

ĠLHAN DAL: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım… 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun Ġlhan Bey. 

ĠLHAN DAL: “Dünyanın en iyi insanlarından olan Türk halkının ve dünyanın en güzel dillerinden biri, 

belki de baĢta gelenlerinden biri olan Türk Dili’nin yabancı ülkelerde tanınmasına vesile olabilmek, 

ömrümün en büyük sevinci ve Ģerefi olur. Bir köylü toprağını ve öküzünü, bir marangoz tahtasını ve 

rendesini nasıl severse, ben de Türk Dili’ni öyle seviyorum.” diyen Nazım Hikmet’in bugün doğum günü, 

118. doğum günü. “Ġyi ki doğdun Nazım” diyorum, diyoruz ve kendisinin 1961 yılı, 11 Eylül’ünde Doğu 

Berlin’de yazdığı otobiyografisini izin verirseniz paylaĢmak istiyorum sizinle. “1902’de doğdum. Doğduğum 



 16 

şehre dönmedim bir daha. Geriye dönmeyi sevmem. 3 yaşımda Halep’te paşa torunluğu ettim. 19’umda 

Moskova Komünist Üniversite öğrenciliği. Kırk dokuzumda yine Moskova’da Tseka-Parti konukluğu ve on 

dördümden beri şairlik ederim. Kimi insan otların, kimi insan balıkların çeşidini bilir, ben ayrılıkların. Kimi 

insan ezbere sayar yıldızların adını, ben hasretlerin. Hapislerde de yattım, büyük otellerde de. Açlık çektim, 

açlık grevi de içinde ve tatmadığım yemek yok gibidir. Otuzumda asılmamı istediler. Kırk sekizimde Barış 

Madalyasının bana verilmesini,  verdiler de. Otuz altımda yarım yılda geçtim dört metre kare betonu. Elli 

dokuzumda on sekiz saatte uçtum Prag’dan Havana’ya. Lenin’i görmedim, nöbet tuttum tabutunun başında 

924’de. 961’de ziyaret ettiğim Anıtkabir’i, kitaplarıdır. Partimden koparmaya yeltendiler beni,  sökmedi. 

Yıkılan putların altında da ezilmedim. 951’de bir denizde, genç bir arkadaşla yürüdüm üstüne ölümün. 52’de 

çatlak bir yürekle, dört ay sırtüstü bekledim ölümü. Sevdiğim kadınları deli gibi kıskandım. Şu kadarcık 

haset etmedim Şarlo’ya bile. Aldattım kadınlarımı, konuşmadım arkasından dostlarımın, içtim ama akşamcı 

olmadım. Hep alnımın teriyle çıkardım ekmek paramı, ne mutlu bana. Başkasının hesabına utandım, yalan 

söyledim. Yalan söyledim başkasını üzmemek için ama durup dururken de yalan söylemedim. Bindim trene, 

uçağa, otomobile çoğunluk binemiyor. Operaya gittim,  çoğunluk gidemiyor, adını bile duymamış operanın. 

Çoğunluğun gittiği kimi yerlere de ben gitmedim, 21’den beri.  Camiye, kiliseye, tapınağa, havraya, 

büyücüye ama kahve falıma baktırdığım oldu. Yazılarım otuz, kırk dilde basılır. Türkiyem’de, Türkçem’le 

yasak. Kansere yakalanmadım daha, yakalanmam da şart değil. Başbakan falan olacağım yok. Meraklısı da 

değilim bu işin. Bir de harbe girmedim. Sığınaklara da inmedim gece yarıları. Yollara da düşmedim, pike 

yapan uçakların altında ama sevdalandım altmışıma yakın. Sözün kısası yoldaşlar; Bugün Berlin’de 

kederden gebermekte olsam da, insanca yaşadım diyebilirim ve daha ne kadar yaşarım, başımdan neler 

geçer daha kim bilir.” TeĢekkür ederim. 

MECLĠS BAġKANI: Evet, Ġlhan Bey çok teĢekkür ederiz. Nazım Hikmet’i bu Ģekilde, bu güzel Ģiiriyle 

burada anmaktan ben de son derece onur duydum ve gerçekten teĢekkür ederim. Evet, hocam buyurun.  

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Sayın BaĢkan… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Size de vereceğim. Buyurun hocam. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Nazım Hikmet konusu açıldığı için bir iki söz söyleme hakkına sahibim 

sanıyorum ve gurur duyduğum bir iki olayı anlatmak istiyorum Nazım Hikmet’le ilgili. Ġlki; 2002 yılında 

UNESCO Dünya Kültür Bakanları Toplantısı Ġstanbul’da yapılmıĢtı. O sırada katılan 115 ülke vardı bu 

toplantıya. 87’si galiba Kültür Bakanı düzeyinde, diğeri de yardımcılarıydı oraya gelenlerin. 2002 yılı aynı 

zamanda Nazım Hikmet yılıydı UNESCO tarafından ilan edilen. Orada geldiklerinde ben Nazım Hikmet’in 

ülkesinin Kültür Bakanı olmanın gururunu hiçbir zaman unutmadım. Gerçekten çok heyecan verici bir 

gururdu. Çünkü herkes… Tek tek görüĢmelerimiz oluyordu. Herkes Nazım Hikmet’in ülkesinin Kültür 

Bakanı diye… Herhalde baĢka bir gurur daha olamazdı bundan daha büyük. Bir ikincisi de; Nazım 

Hikmet’in bir heykeli yapılmıĢtı benden önce. Benden önceki arkadaĢım Ġstemihan TALAY bir heykelini 

yaptırmıĢtı Mustafa SARIGÜL’e vermek üzere. Mustafa SARIGÜL’le anlaĢmıĢlar herhalde. Daha sonra 

Ġstemihan Bey’le görüĢmedim ama heykel benim elimde kaldı. Dediler ki: “Bunu Mustafa Bey almıyor.” 

dediler. “Nasıl olur?” dedim. Telefon ettim, almadı. Bunun üzerine… Almadı değil, yanlıĢ söylemeyeyim. 

Önce “Yer bulamadım.” dedi, daha sonra, 1 hafta sonra aradım, “Gene de bir yer ayarlayamadım.” dedi ama 

isteksizdi. Ben bunun üzerine “Sen üzülme ben bunu Ġzmir’e veririm.” dedim. Rahmetli PĠRĠġTĠNA’yla 

görüĢmüĢtüm. PĠRĠġTĠNA’ya bir koĢulum vardı yalnız. Çok heyecanlanmıĢ tabii duyunca. Dedim ki: “Ne 

olur güzel bir yere koyalım onu.” “Tamam” demiĢti, söz vermiĢti ve ondan sonra burada bizim Erdal 

ĠZGĠ’yle konuĢmuĢ, Erdal ona Kordon’a konmasını, Ģeye… Kordon’a değil, Ģeye konmasını istemiĢ, 

Kültürpark, iĢte çok görkemli bir yere. Neyse sonuçta benim isteğim pek tuttu sayılmaz. Ama biliyorsunuz 

sanat…  MECLĠS BAġKANI: Ġzmir Sanat’ın bahçesinde. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Ġzmir Sanat’ın bahçesinde Ģu anda. Görmeyeniniz varsa, uğradığınızda 

Ġzmir Sanat’a, Kültürpark’a lütfen Nazım Hikmet’in heykeline bir dikkatlice bakınız. Heykelden ben… 

Ülkelerin uygarlığını, heykellerin tipleriyle ve sayısıyla, heykellerin kalitesi ve kantitesiyle değerlendiririm. 

Ne yazık ki bizim ülkemizde çok güzel heykeller yoktur ve o heykeli yapan da daha sonra rahmetli oldu, 

Tankut ÖKTEM. Çok iyi ATATÜRK heykellerinin heykeltıraĢı değildir bana göre. Bu benim 
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değerlendirmem, tabii beğenen arkadaĢlar olabilir ama bu heykeli galiba fena yapmadı, iyi sayılır. Onun için 

orada bir vesile olup, onu Ġzmir’e getirdiğim için de ayrı bir gurur duyuyorum. Bu bilgileri de büyük 

yurtsever, kuvvetli antiemperyalist özellikleriyle ayrıca sevdiğim Nazım Hikmet anılırken söylemek istedim. 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim hocam, sağ olun. Vereceğim, hocam buyurun, vereceğim, buyurun. 

ALPASLAN BĠLEN: Geldi dört güvercin/Suya girmek için/güneş/güvercinlerin gözünde, kanadında, 

kırmızı ayağındaydı/Güvercinler hep beraber/güneşi kırmızı ayaklarında uçabilirler/durdurmaz onları ne 

demir ve ne duvar/güvercinlerin yumuşacık kanatları var/şimdi burada, şimdi damda/insanların kanatları 

yok/insanların kanatları yüreklerinde. Saygılarımla. 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim. Buyurun.  

DĠLEK YILDIZ: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri ben de sizleri sevgiyle, saygıyla selamlıyorum. 

2020 yılının ilk günlerinde ĠçiĢleri Bakanlığımızın yayınladığı bir Genelgeyi sizlerle paylaĢmak istiyorum. 

25 Kasım’da kadına yönelik Ģiddetle mücadele için imzalanan 75 maddelik bir Genelge yayınlandı ĠçiĢleri 

Bakanlığımız tarafından. Bu Genelgede 2020 ve 2021 Koordinasyon Eylem Planı hayata geçiriliyor. Bu 

Genelgeye göre Jandarma Genel Komutanlığı ve Emniyet Genel Müdürlüğünde tek iĢi kadına karĢı Ģiddetle 

mücadele olan idari birimler kurulacak. KADES Kadın Destekleme Uygulaması yaygınlaĢtırılacak. ġiddet 

mağdurunun bilgilerine üçüncü bir kiĢinin eriĢimi engellenecek. Belediyelerin açması gereken Kadın Konuk 

Evleri desteklenecek ve denetlenecek, ki bu noktada ilk günden beri ifade ettiğimiz gibi çok büyük 

eksikliklerimiz var. Önleyici tedbirlerin yerine getirilip getirilmediği kolluk kuvvetlerince denetlenecek ve 

500 bin emniyet, jandarma ve Sahil Güvenlik Komutanlığı personeline bu konuda eğitim verilecek. Bunun 

gibi birçok önemli maddeyi içeren 75 maddelik Genelgenin ben tüm Türkiye’mize hayırlı olmasını 

diliyorum ve bu anlamda samimi bir mücadele örneği ortaya koyduğu için ĠçiĢleri Bakanlığımıza çok 

teĢekkür ediyorum. Bir diğer önemli proje de Tarım Bakanlığımızdan geldi. Özellikle Ġzmir’imize ve 

Ġzmir’deki kadınlarımıza yönelik önemli bir proje; Kırsal Kalkınmaya Yönelik Uzman Eller projesi. Bu 

proje kapsamında yöresel ürünler ile tıbbi ve aromatik bitki üretimine yönelik 100 bin liralık bir hibe 

veriliyor. Dört ilde baĢlayan bu projede pilot illerden birisi Ġzmir olarak açıklandı. Bu vesileyle kırsalda 

üreten kadınlarımızın hayallerinin gerçekleĢmesine sosyo-ekonomik statülerinin ve toplumsal iliĢkilerinin 

arttırılmasına yönelik katkı sağlayacak olan bu proje için Tarım Bakanlığımıza da çok teĢekkür ediyorum. 

Sizleri saygıyla, sevgiyle selamlıyorum.  

MECLĠS BAġKANI: Ben de bilgilendirmeniz için teĢekkür ederim, sağ olun. Buyurun Sayın Özgür Bey.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Ģimdi ben tabii usulü anlamında bir konu hakkında görüĢ bildireceğim, 

sizlerle de görüĢmüĢtük Grup BaĢkan Vekilleri toplantısında; Ģu anda burada Gündemimizin dördüncü 

maddesini, Dilek ve Öneriler kısmını değerlendiriyoruz. Dilek ve Öneriler ya da Dilek ve Temenniler, 

Pazartesi yapılan BirleĢimde istenmeyen bazı hadiseler yaĢandı. Çünkü Meclisi yöneten Sayın BaĢkan, Sayın 

SOYER, Meclis Üyesi ArkadaĢlarımıza Ģöyle bir ifade kullandı: “Öneriniz ya da dileğiniz nedir?” Tabii 

burada “Öneriniz, dileğiniz nedir?”den ziyade, esasında Gündem dıĢı konuların konuĢulması, ki doğru 

yönetim tarzı budur; Ģu anda burada yaĢadığımız süreç. Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢımız bizim için çok 

değerli olan bir Ģairin otobiyografisini okudu. Sayın Bakanımız Bakanlık dönemindeki Nazım Hikmet’le 

ilgili süreci anlattı. Meclis Üyesi ArkadaĢımız da ĠçiĢleri Bakanlığının Genelgesi hakkında bilgi verdi. Belki 

baĢka Meclis Üyesi ArkadaĢlarımız da baĢka konularda bilgi verecek, yerel ya da genel anlamda. Dolayısıyla 

doğru yöntemin bu olmasını, bundan sonraki süreçte de, ki sizi bu anlamda da tebrik ediyorum ve teĢekkür 

ediyorum bu üslubunuzdan ve tarzınızdan dolayı, arkadaĢlarımızın, Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızın bundan 

sonraki süreçlerde, özellikle bu kısımda, “Dileğiniz nedir? Temenniniz nedir?” gibi cümlenin sonuna bazı 

ifadelerin konulması noktasında bir zorlama Ģeklinde bir tarz benimsenmemesinin çok daha doğru olacağını 

düĢünüyorum ve saygılar sunuyorum.  

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim Özgür Bey. Fakat önemli bir konuya tabii ki temas ettiniz. Sayın 

BaĢkanımız sonuçta mevcut Gündemle ilgili bir yönetim tarzı izlediği için ve nedense geleneksel olarak 

hiçbir nedensiz, kalu beladan beri bu devam ediyor diyeceğim ama çok uzun zamandan beri bu Ģekilde 

devam ettiği için Dilek ve Temenniler bölümünde… Adı üzerinde, Dilek ve Temenniler; sonuçta her 
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konuĢmadan bir dilek ve temenni beklemek durumunda kalıyoruz ama uyarınız önemli bir uyarı. Belki 

bundan sonraki süreçte bu Mecliste bulunan dört siyasi partinin temsilcileri bir araya gelerek, BaĢkanımızla 

da bu konuda ve hukukçu arkadaĢlarımızla da bir araya gelerek gerçekten Meclis yönetiminin, 

yönetmeliklere birebir uygun olarak yürütülmesi, usul ve kurallarının doğru bir Ģekilde uygulanması 

konusunda hep beraber bir konsensüs yaratabiliriz, ki bu Ġzmir’in Meclisinin de diğer Meclislerden farklı 

olduğunu, Türkiye’deki diğer Belediye Meclislerine de belki örnek teĢkil edebilecek bir öneriyle ve yönetim 

biçimini de buraya getirmiĢ olabiliriz. O açıdan mutlaka bunu yapmalıyız. Çok haklısınız, Meclisimizin 

Gündemleri yoğun. Gündem maddelerimiz üzerinde Sayın BaĢkanımızın, Sayın Tunç SOYER’in, o 

gerçekten demokrat tavrıyla, Meclis Üyelerimizin hiçbir kısıtlamaya maruz kalmadan, Meclis zaten 

konuĢma yeri ama Mecliste o konuĢmanın usullerini sağlayan baĢka mekanizmalar var ama herkesin sözünü 

söyleyip, derdini ve maksadını anlatabildiği, eleĢtiri yapabildiği bir Meclisi burada yaĢatıyor. Bu açıdan 

kendisine gerçekten teĢekkür ediyorum. Ben de aynı Ģekilde o demokratik tavrı sürdürmek istiyorum ve 

sürdürüyorum. Dikkat etmeye çalıĢıyoruz. Çünkü bir Ģeyi yaptığımız kadar nasıl yaptığımız da çok önemli 

Değerli ArkadaĢlar. Her zaman için söylüyorum, burada bir kere daha söyleyeyim; demokrasi, demokrat 

insanların olduğu ortamda yaĢanan bir rejimdir. Demokrat insanların olmadığı bir ortamda demokrasiden söz 

edilemez ve yine önemli bir söz, çok kullanılan siyasette eskiden beri, benim de sevdiğim; “Demokrasi 

dediğimiz Ģey muhalefetle vardır. Muhalefet yoksa demokrasi olmaz.” Bunlar demokrasinin alfabesi, 

a,b,c’si, dibacesi aslında. Dolayısıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisi gerçekten demokrat, gerçekten 

örnek bir Meclis olarak Türkiye’de herkesin gıptayla baktığı bir Meclis olmaya devam edecektir diyorum ve 

sözü… Sayın Grup BaĢkan Vekilimiz söz istedi, sonra size vereceğim Sayın BOZTEPE. Buyurun Nilay 

Hanım.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan Vekilimiz geçen Mecliste BaĢkanımızın doğru bir üslupla, Dilek ve 

Temenniler bölümünde yönetmediğini Meclisi söyledi ama Ģimdi Belediye BaĢkanımız bir hukukçu, Meclis 

ÇalıĢma Yönetmeliğinin de bir metodik noktası var ve Dilek ve Temenniler baĢlığı altında da bir dilekten, 

bir temenniden bahsediliyor. ġimdi çoğu zaman üslup da çok önemli. Belki bugün arkadaĢlarımız da Dilek 

ve Temenniler bölümünde, hani bir Ģiir okunması veya bir anma yapılması veya bir bilgilendirme 

yapılmasına… BaĢka bir alan yok zaten, Meclis ÇalıĢma Yönetmeliği bir tek Gündem dıĢı konuĢmaya izin 

vermiĢ. Bunun da yerini göstermemiĢ ve Dilek ve Temennilerde genelde Meclis Üyelerimiz düĢüncelerini 

dile getiriyorlar. O yüzden ben bu konuda BaĢkanımıza da haksızlık yapılmaması gerektiğini düĢünüyorum. 

Sonuçta bir hukukçu, asıl olması gereken Ģey üslup. Üslup, bir Belediye BaĢkanına mutlaka saygı 

göstermeyi zorunlu kılar. Burada, Meclis içerisinde sorguya çekilmek yerine eleĢtiriye açık bir insandır, 

eleĢtiri yapabilirsiniz ama sorguya çekmek ve üslupta birazcık saygı sınırlarını aĢmak bu gerginliklere, 

bunlara sebebiyet veriyor. Bence yapılması gereken Ģey Ģu: Bu Belediye Meclis ÇalıĢma Yönetmeliğinin 

değiĢmesi gerekiyor. Zaten çok geçmiĢte kalmıĢ ve bugün görüyoruz ihtiyaçlarımıza cevap vermiyor. Biz 

bunu çoğu zaman bir arada çalıĢırken de, Komisyonlarda da dile getiriyoruz. Belki kendiliğinden, gayri 

ihtiyari bir çalıĢma grubu oluĢturur, Meclis ÇalıĢma Yönetmeliği üzerinde düĢüncelerimizi bir metne aktarır 

ve ĠçiĢleri Bakanlığına sunarsak, bundan sonraki Meclis oturumları hem daha hızlı çalıĢır, hem de gerektiği 

Ģekilde çalıĢır. Ben bunu ifade etmek istedim, teĢekkür ederim.  

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim. Sayın BOZTEPE, söz istemiĢtiniz buyurun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Grup BaĢkan Vekilimiz söz istedi ama istersen söyle, ben sonra söyleyeyim.  

MECLĠS BAġKANI: Özür dilerim. Buyurun, buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Cevap hakkı doğduğu açısından söylüyorum. Üslup anlamında, biz bu konuda yeterince 

hassas davrandığımız görüĢündeyim. Elbette ki burada Belediye BaĢkanına ve Belediye BaĢkanının ötesinde 

Meclis BaĢkanı sıfatıyla bulunduğu makama sonsuz bir saygımız var. Dolayısıyla burada hiçbir Ģekilde 

sorgulama gibi bir niyetimiz yok. Sadece yöntemsel bir bilgiydi, iyi niyetle yapılmıĢ bir söylemdi. 

Dolayısıyla bu Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisi açısından bir milat olması… Çünkü demokrasiden 

bahsediyorsak, ki çok güzel bir konuĢma yaptığınızı düĢünüyorum, demokrasiden bahsediyorsak, bir kere 
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her Ģeyden önce kısıtlama noktasında Ģöyle bir tarzın çok doğru olmadığı kanaatindeyim tabii; “Dileğiniz 

nedir? Dileğiniz nedir?” dileğimiz bundan sonra bunların olmaması. Dilek ve Temenniler… Böyle bir 

kısıtlama içerisine koyarsanız, bu çok doğru bir yöntem olmaz diye düĢünüyoruz. O yüzden burada elbette ki 

bir çalıĢma yapılabilir, belli bir süre belirlenebilir ve sonuç itibarıyla bugüne kadar gelen süreçte üslup ve 

saygınlık noktasında da bir sorun olmadığını düĢünüyorum. Bütün Meclis Grubu Üyesi ArkadaĢlarımız, 

bütün Meclis Üyesi ArkadaĢlarımız açısından söylüyorum. Dönem dönem elbette ki tartıĢmalar olacak, 

dönem dönem elbette ki ses yükselmeleri olacak ama burada hiç kimsenin hiç kimseye bir saygısızlığı ya da 

üslubu anlamında bir problemin olduğu kanaatinde değilim ve hiç kimsenin de hiç kimseyi sorgulama gibi 

bir niyetinin olmadığını söylemek istiyorum BaĢkan’ım.  

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim, buyurun. Hüsnü Bey, Değerli ArkadaĢımdan sonra size vereceğim.  

METĠN YAġAR: Hüsnü ağabey oturabilirim.  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun, buyurun lütfen.  

METĠN YAġAR: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis herkesi saygı ile selamlıyorum. KemalpaĢa, Metin 

YAġAR. 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun Metin Bey.  

METĠN YAġAR: Çok genel konuĢmaların ötesinde lokal bir Ģey söyleyeceğim Sayın BaĢkan’ım, bizim bir 

temennimiz var…  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun, buyurun.  

METĠN YAġAR: 26/12/2019 tarihli, Ġlçe Emniyet Müdürlüğünün tutanağı Ġlçe Kaymakamlığı tarafından 

BüyükĢehir Belediyesine ulaĢtırılmıĢtır. Burada Ģöyle bir talebimiz var: KemalpaĢa Ġlçe Emniyet Müdürlüğü 

sorumluluk dâhilinde bulunan KemalpaĢa Devlet Hastanesi’ne Ġzmir Caddesi üzerinden 110/1 Sokak üzeri 

ambulansların kullandığı yol ile ilgili olarak yolun sağ ve sol taraflarına parklanmalar sebebiyle yolun trafik 

akıĢının zaman zaman sıkıĢtığı ve hızlı geçme durumundaki ambulansları etkilediği, bahse konu Ġzmir 

Caddesi ile Kirazlı Caddesi arası 110/1 Sokak üzerinde park yasağı ile ilgili herhangi bir levha ve UKOME 

Kararı olmadığı, uygun görüldüğü takdirde yukarıdaki bahsettiğimiz nedenlerden dolayı Ġzmir Caddesi, 

Kirazlı Caddesi arası 110/1 Sokak üzeri Ġzmir Caddesi’nden hastane istikametine, sağ ve sol tarafa “Park 

Yapılmaz” levhalarının konulması konusunda BüyükĢehir Belediyesi ve BaĢkanlığımızın gerekli çalıĢmayı 

yapmasını temenni ediyoruz. Saygılarımla.  

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim. O metni alabiliriz değil mi? Sonra… 

METĠN YAġAR: Olur, olur teĢekkür ederim. 

MECLĠS BAġKANI: Alalım, Bürokrat ArkadaĢlarımız da burada, bunu değerlendirebiliriz yani. TeĢekkür 

ederim. Evet, buyurun Hüsnü Bey.    

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi tekrar sevgiyle selamlıyorum. 

Pazartesi günü ben burada konuĢurken Uğur Mumcu’nun katlediliĢini konuĢuyordum. Nazım Hikmet’in, 

büyük Ģair Nazım Hikmet’in 7 Ocak’ta Bakanlar Kurulu Kararıyla, 2009/14540 sayılı Bakanlar Kurulu 

Kararıyla ve 10 Ocak’ta da Resmi Gazete’de yayınlanarak 1951 yılında vatandaĢlıktan çıkarılan Nazım 

Hikmet’in, 2009’da, tekrar Ocak ayında Türk vatandaĢı olduğunu dile getirirken… Ben bunları 

konuĢurken… Tekrar etmek istemiyorum, gerçi onları daha sonra BaĢkanla konuĢacağız da… “Temenniniz 

ne? Temenniniz ne?” Açın, hepiniz izleyin. Uğur MUMCU’dan bahsetmiĢtim, Gaffar OKKAN’dan 

bahsetmiĢtim, Fethi SEKĠN’den bahsetmiĢtim, Ģehitlerimizden bahsetmiĢtim. Sayın BaĢkan, ben tecrübeli 

bir kardeĢinizim, tecrübeli Meclis Üyesiyim. Bu kentte 3 buçuk, 3 yıl da Yerel Yönetim Ġl BaĢkanlığı 

yaptım. Mecliste nasıl konuĢulacağını, ne konuĢulacağını en iyi bilenlerdenim. 100 tane madde geliyor değil 

mi? Bugün diyelim 100 tane madde geldi. 100 maddede Grubumuz, her madde hakkında kalkar konuĢur. En 

son demin iĢte Grup BaĢkan Vekilimiz, en son der ki: “Maddeye gelin” bunları çok yaptık, “Maddeye gelin” 

“Geleceğiz bu maddeye katılmıyoruz ya da Ģu Komisyonlara gönderilmesini uygun buluyoruz” deriz, 

kapatırız. Yani 100 maddenin… Kalkar bir arkadaĢımız lehte konuĢur, baktı CHP Grubunda ya da aleyhte 

konuĢur birisi yoksa “Ben bir de lehte konuĢacağım” derim, 200 kere söz alırız. Biz böyle bir Ģey 

yapmayacağız tabii ki. O yüzden madde baĢlıklarına geçiyoruz, bir 15 dakikada, 20 dakikada bitiyor. Daha 

sonra da kentin gündemini konuĢmaya çalıĢıyoruz. Meclis Üyeleri de kendilerini anlatmaya çalıĢıyor. Sayın 

BaĢkan, ben asla, asla kimseyi yargılamak gibi bir niyetim asla olmaz. Kimsenin de beni yargılamak gibi 

asla niyeti olmamalı ama biz burada eğer ki Belediye BaĢkanımıza, daha doğrusu o an burada bizim Meclis 

BaĢkanımıza bir Ģeyler de söylemezsek, sormazsak o zaman bizim Meclis Üyeliği yapmamızın anlamı yok. 

Bırakalım, bir Whatsapp grubu kuralım, evet-hayır diyenler, yapıp geçeriz. Ben bu Mecliste 9 aydır ya da 10 
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ay oluyor, sanırım iki kere Nazım’ın Ģiirlerini okudum, gününe uyarlı. Yani Belediye BaĢkanımız… 

Televizyonu söyledim, ne yapayım yani gidip de kapıda mı bekleyeyim, ne söylüyor diye. Tabii ki 

televizyonda, basında, medyada takip edeceğiz kendisini. Bir de bu Mecliste konuĢtuklarına bakacağız. Yani 

Belediye BaĢkanımız eğer ki “Ben, 3 yıl sonra denize gireceğiz, burada yüzeceğiz.” diyorsa ben de diyorum 

ki: “Bu 3 yıl ne zaman baĢlıyor? 3 yılın baĢlama tarihi ne zaman?” Bunu sormak benim hakkım değil mi? En 

doğal hakkım. Çünkü sokaktaki vatandaĢ bize onu söylüyor. Sayın BaĢkan üslup konusunda gerçekten de 

ben bu Meclisi bazen Ģaka yaparak, espriler yaparak bir hava katıyorum. Böyle olmalı zaten, olmazsa 

olmuyor yani. Yoksa burada hepimiz suratlarımızı assak, gerilsek ne olacak? Gererim, en iyisini yaparım. 

Asla, öyle bir niyetim asla olmadı. Sizden rica ediyorum, bu akĢam lütfen son 15 dakikasını izleyin, lütfen 

izleyin. Elinizi vicdanınıza koyarak izleyin. O gün size yazdım ben Whatsapp’tan. Neyse Ģimdi ben 

Nazım’dan yine bir Ģiir okuyayım, bu Ģiir arkadaĢlar… Burada benim düğüne gelenler vardır herhalde 

CHP’de. Var, birkaç arkadaĢımız var. ġimdi bunu ben düğün davetiyeme yazmıĢtım, çok da güzel bir Ģiir. 

Ben/senden önce ölmek isterim/Gidenin arkasından gelen/gideni bulacak mı zannediyorsun?/Ben 

zannetmiyorum bunu./İyisi mi, beni yaktırırsın,/odanda ocağın üstüne korsun/içinde bir kavanozun./Kavanoz 

camdan olsun,/şeffaf, beyaz camdan olsun/ki içinde beni görebilesin/Fedakârlığımı anlıyorsun/vazgeçtim 

toprak olmaktan,/vazgeçtim çiçek olmaktan/senin yanında kalabilmek için/Ve toz oluyorum,/yaşıyorum 

yanında senin/Sonra, sen de ölünce kavanozuma gelirsin/Ve orada beraber yaşarız/külümün içinde külün/ta 

ki bir savruk gelin/yahut vefasız bir torun/bizi oradan atana kadar…/Ama biz/o zamana kadar/o kadar/ 

karışacağız/ki birbirimize/atıldığımız çöplükte bile zerrelerimiz/yan yana düşecek/Toprağa beraber 

dalacağız./Ve bir gün yabani bir çiçek/bu toprak parçasından nemlenip filizlenirse/sapında muhakkak/iki 

çiçek açacak/biri sen/biri de ben. Burada bırakayım. Evet, Nazım bu. Bu Hüsnü BOZTEPE de 10 aydır 

Nazım’ı burada, en az 4-5 kere dile getirmiĢ bir kardeĢiniz. Hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Ġlave edeyim, 

bir de ilaveten, Nazım’ın aslında naaĢını da çok da güzel Anadolu’da bir çınar ağacı da bulunmuĢ o dönem. 

Sayın Ertuğrul GÜNAY, Turizm Bakanıydı. Fakat ailesi naaĢının Moskova’dan buraya getirilmesini 

istemediğinden, yerinde kalsın diye onu da bu Meclisin bilgisine sunuyorum. Hepinizi sevgiyle 

selamlıyorum. 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar, Meclisimizin nasıl, ne Ģekilde yönetileceği ve 

Meclisteki bizim tavırlarımızın, sorumluluklarımızın neler olduğu ilgili yönetmeliklerle belirlenmiĢ 

durumdadır. BaĢkanın pozisyonu, BaĢkanın ne olduğu, BaĢkanın Meclisi yönetirken hangi yetkilere haiz 

olduğu yönetmelikleri, aslında hepinizde var, açıp bakabilirsiniz. Dolayısıyla burada 9 aylık sürece 

baktığımızda, Sayın Tunç SOYER’in hoĢgörülü, demokratik, son derece uzlaĢmacı ve kompliyansı son 

derece yüksek bir Ģekilde bir Meclis yönettiği konusunda hiç kimsenin zerre kadar Ģüphesinin olduğunu 

sanmıyorum. Samimiyetinden de, iyi niyetinden de, en kalbi duygularla Meclise karĢı beslediği sevgiden de 

kimsenin Ģüphesinin olmadığını adım kadar biliyorum, bilmek de istiyorum. Tabii ki burası Meclistir ve 

burada farklı partilerin, 4 farklı partinin üyeleri birlikte konuları tartıĢıyoruz ve hepimizin hakkı, hukuku var 

ve hepimizin sınırları da var. ĠĢte esas itibarıyla olması gereken, belki önümüzdeki günlerde bu konuda Grup 

BaĢkan Vekili ArkadaĢlarımızla istiĢarelerimizi arttırarak, bu Mecliste her Ģeyi konuĢabileceğimiz ama 

hakikaten konuĢma tarzımız, üslubumuz, ortaya koyduğumuz eda, yönetmelikler, o yönetmeliklere uyum, 

hak ve sorumluluk ve sınırlar çerçevesinde demokrasinin en iyi örneklerini verebileceğimiz bir Meclis hâline 

burayı ziyadesiyle getireceğiz. Bakarsanız yani bir Ģeyle mukayese etmek lazım. Tabii ki herkesin yoğurt 

yiyiĢi ve tarzı farklıdır ama Sayın Tunç SOYER’in, Sayın Tunç SOYER’in bu Meclisi yönetmeye baĢladığı 

günden bugüne kadar, buyurun tutanaklara bakın, o tutanakları okuyun, o tutanakları okuduktan sonra siz de 

elinizi vicdanınıza koyun, öyle karar verin Değerli ArkadaĢlar. Evet, söz isteyen arkadaĢım vardı, buyurun.  

HASAN UYSAL: Sayın BaĢkan, Sayın Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım bu, biliyorsunuz Selçuk’un 

naçizane, devamlı geleneksel Deve Festivali var, 38.’si. Davetiyeler sizlere dağıtıldı. Bu Pazar, Sayın Filiz 

BaĢkan’ım adına, hepinizi Selçuk’a davet ediyorum, Deve Festivali’ne. TeĢekkür ediyorum. 

MECLĠS BAġKANI: Ben de size teĢekkür ediyorum Hasan Beyciğim. Buyurun Fatih Bey.                         

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Hatibi dinleyelim arkadaĢlar… 

FATĠH TAġTAN: Öncelikle Ģahsım adına söz aldığımın bilinmesini isterim.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, Ģimdi aslında konuĢmayacaktım, önüme geldi, “Bir dursun, belki baĢka 

bir gün daha makul bir Ģekilde konuĢurum.” dedim ama Sayın Meclis Üyemiz de Ģimdi davet edince 
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söylemeden geçemeyeceğim. ĠĢte Selçuk’ta deve güreĢi var, önceki dönem, bunu siyaseten de 

söylemiyorum, Selçuk ilçesi AK Parti’li Belediye iken de bu deve güreĢi vardı. Yine geçtiğimiz haftalarda, 

yine bir AK Partili Belediyenin, yine benzer bir etkinliği vardı. Yani CHP’li Belediyelerin de… Neticede 

bunu siyaset olsun diye söylemediğimi vurgulamak adına söylüyorum ama yani burada hayvanları koruma 

ile ilgili birçok konuya imza atan bir Meclisiz. Bununla ilgili olarak bir Komisyon oluĢturan bir Meclisiz ve 

karĢımıza gelen konular da develeri güreĢtirip yaptığımız festival. Yani bunu ne kadar doğru buluyoruz, 

bunu ne kadar kendimize bir Ģey katıyormuĢçasına ortaya koyuyoruz? Ben bunun biraz incelenmesini 

istiyorum. Bunu bir Belediyeyi ya da birilerini kötülemek adına kesinlikle söylemiyorum. Bundan 20 sene 

önce, 30 sene önce horoz güreĢleri de vardı. Yani ondan önce köpekler de güreĢtiriliyordu Sayın BaĢkan. 

ġimdi, malumunuz bulunduğumuz iklim kuĢağı ve teknoloji sebebiyle, yani bu develer de hani kervan 

düzülsün de ticaret yapılsın diye beslenmiyor. Sırf bu güreĢler için bakılıyor ve hep söylenir, denilir ki: “ĠĢte 

burada deve güreĢlerinde develer birbirine zarar vermez” falan, onu o bacakları kırılan hayvanlara gidip de 

sormak lazım. Dolayısıyla ben baĢta Tunç BaĢkan olmak üzere de, sizlerin de bu konuda Ġzmir adına en 

azından bir çıkıĢ yapmanızı kısa süre içerisinde bekliyorum. Birçok Belediye BaĢkanımız da bu konuda 

hayvan hakları ile ilgili göreve gelmeden önce birçok sözleĢmeye prensip üzerinden imza atmıĢlardı. Birçok 

aday adayı bu konuda açıklamalar yapmıĢlardı ama gelinen nokta bir takım baskılar sebebiyle, yani bu da bir 

toplumda bir karĢılığı olan bir Ģey çünkü ama zaman zaman da bunun yukarıdan gelen birtakım çalıĢmalarla 

engellenmesi gerekiyor. Bu sebepten dolayı da bir çalıĢma yapılmasını tarafınızdan rica ediyorum. TeĢekkür 

ederim.  

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim, Fatih Bey. Evet, Değerli ArkadaĢlar, eğer… Söz almak isteyen 

yok, peki. Evet, teĢekkür ediyorum. 

 

V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ   

MECLĠS BAġKANI: ġimdi Gündemin son maddesi, Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerinin 

Mazeretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir 

mazeretler. 

 

VI. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

MECLĠS BAġKANI: ġimdi, bir sonraki Meclis BirleĢimi 17 Ocak 2020 Cuma günü, saat 18.00’de Meclis 

Toplantı Salonunda yapılacaktır. TeĢekkür ederim. Ġyi akĢamlar dilerim. 
 
 

 

 

 

  
                                                                                                        

 

         

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

 

Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU                                                     

Divan Kâtibi 

  

 

 

Sultan ĠPEKLĠ 

Divan Kâtibi 

 

 

 

Onur YĠĞĠT 

Divan Kâtibi  

(Bulunmadı) 

 

 

Yusuf DEMĠRCĠOĞLU 

Divan Kâtibi 

 

Mustafa ÖZUSLU 

Belediye BaĢkan Vekili 

Meclis BaĢkanı 
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